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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tegyek még?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A H1 Systems Mérnöki Szolgáltatások Kft-vel a Közbeszerzési és Ellátási Főigazgatóság 1,75 
milliárd forint összegben 10 szűrőbusz elkészítésére kötött szerződést. A buszok leszállítási 
határideje a szerződés szerint 2018. július 18. volt. Tudomásom van arról, hogy a szerződés 
teljesítésével a mai napig problémák vannak.

A szerződés és a kapcsolódó okmányok megismerése iránti 2018. november 5-én kelt kérésemet a 
KEF azzal hárította el, hogy választ a PM és az EMMI közötti egyeztetésnek megfelelően az 
EMMI-től fogok kapni. Miután sem a Pénzügyminisztériumtól, sem az EMMI-től ismételt 
érdeklődésemre sem kaptam választ, írásbeli kérdéssel fordultam Kásler Miklós miniszter úrhoz, 
melyben többek között azt kérdeztem: megismerhetem-e az említett szerződést a kapcsolódó 
okmányokkal együtt? Rétvári államtitkár úr a válaszában nem reagált a feltett kérdésemre, ezért 
ismételt írásbeli kérdésben újra érdeklődtem Kásler miniszter úrnál: megismerhetem-e a szerződés, 
valamint a kapcsolatos okmányok tartalmát? Ez utóbbi írásbeli kérdésemre Tállai államtitkár úr 
válaszolt, ám a konkrét kérdésemet, miszerint megismerhetem-e a szerződést és a kapcsolatos 
okmányokat ő is megválaszolatlanul hagyta. Ezért most Miniszter Úrhoz fordulok:

Megismerhetem-e a H1 Systems Mérnöki Szolgáltató Kft. és a Közbeszerzési és Ellátási 
Főigazgatóság 1,75 milliárd forint értékben 10 db szűrőbusz 2018. július 18-i leszállítására kötött 
szerződést a vonatkozó dokumentumaival együtt?

Bonus kérdésként felteszem még: kihez forduljon egyáltalán az állampolgárok megbízásából 
tevékenykedő országgyűlési képviselő, ha közérdekű adatokhoz hozzá akar jutni, ám ebben a 
kötelezettek minden erejükkel gátolják?



Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2019. június 3.

Dr. László Imre

Demokratikus Koalíció
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